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Raadsjournaal 30 augustus 2018 
Het Raadsjournaal is een tweewekelijks informatiebulletin van de  
gemeente Buren. Het is bestemd voor burger– en raadsleden. Het 
Raadsjournaal geeft onder andere inhoud aan de actieve informatieplicht 
van het college van B&W. 
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In dit nummer: Communicatietraject omgekeerd inzamelen 
Op 6 september ontvangen alle inwoners 
van de gemeente Buren een brief met de 
locatie van de ondergrondse container die 
zij gaan gebruiken. Op uw verzoek hebben 
wij een korte omschrijving toegevoegd 
waarin aangegeven wordt op basis van wel-
ke richtlijnen er gekozen is voor de locatie 
van een container. Eind september en be-
gin oktober zijn er inloopavonden. In te-
genstelling tot andere gemeenten organise-
ren wij meerdere avonden. De data zijn:   
 
 26 september – Beusichem, dorps-

huis ‘t Zoetzand 
 27 september -  Lienden, locatie 

volgt 

 1 oktober – Buren, Prinsenhof 
 2 oktober – Maurik, ‘t Klokhuis 
 
Alle inloopavonden zijn van 19.00 tot 21.00 
uur. Daarnaast staat er op 8 september en 
16 november een informatiebus in Lienden 
en Maurik. Hier zijn alle inwoners welkom 
met hun vragen. In stad Buren heeft een 
artikel gestaan over omgekeerd inzamelen 
en op 25 september valt bij iedereen de 
Afval & Zo op de deurmat. Op deze ma-
nier proberen wij inwoners zo goed moge-
lijk te informeren. 

 

Om zelfstandig te kunnen wonen of om je 
zelfstandig te kunnen verplaatsen verstrek-
ken wij hulpmiddelen aan inwoners die dat 
nodig hebben. Hierbij kunt u denken aan 
een scootmobiel, een rolstoel, een drie-
wielfiets of een tillift. Voor het leveren, 
onderhouden en repareren van deze hulp-
middelen hebben wij een contract met de 
firma Medipoint B.V.  
 

Wanneer een hulpmiddel niet meer gerepa-
reerd kan worden, keuren wij het middel 
af. We hebben met Medipoint afgesproken 
dat zij onderdelen van deze hulpmiddelen 
gaan gebruiken om andere hulpmiddelen 
mee te repareren. Zo maken we zo goed 
mogelijk gebruik van afgekeurde hulpmidde-
len. 

Hergebruik WMO hulpmiddelen 
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Aanbesteding sporthal Maurik  

Op dit moment zijn we bezig met het inkooptraject voor 
de sporthal Maurik-Oost. De fractievoorzitters hebben, 
gelet op de gevoeligheid van de procedure en de onder-
handelingspositie van de gemeente, hierover een mail 
ontvangen.  
 
Wetswijziging BTW en 
beheerentiteit  
Er is inmiddels steeds 
meer bekend over de 
wetswijziging rondom de 
BTW voor sportaccom-
modaties. We zijn ermee 
bezig om deze wijziging te 
analyseren en te bepalen 
wat dit voor zowel de 
bouw, als ook voor het 
beheer en de op te rich-
ten beheerentiteit, van de 
sporthal betekent. We 
hebben afgesproken dat 
we een besloten informatiebijeenkomst beleggen zodra 
er meer duidelijkheid is en de wetswijziging en over-
gangsregeling op Prinsjesdag officieel bekend worden. 
Deze bijeenkomst plannen we eind oktober/begin no-
vember. De uitnodiging hiervoor volgt.  
  
Uitnodiging 28 september 
We nodigen u van harte uit voor een informatieve bijeen-
komst over de sporthal in Maurik op vrijdag 28 septem-
ber aanstaande in de kantine van sv-MEC’07 (Driesweg 

17, 4021 HK) in Maurik. Deze avond start om 19.00 uur 
met de prijsuitreiking van de prijsvraag voor de nieuwe 
naam van de sporthal. Aansluitend start om 20.00 uur de 
bijeenkomst over het vervolgtraject. De bijeenkomst is 
rond 21.30 uur afgelopen.  

 
Op deze 
avond lichten 
we o.a. toe 
hoe het traject 
gaat lopen tot 
en met de 
bouw van de 
sporthal. Deze 
avond is voor 
bestuursleden 
van de vier 
betrokken 
verenigingen: 
Korfbalvereni-
ging Activitas, 

DOS sportief, Scouting Saffatin en sv MEC’07, de beoogd 
voorzitter van de beheerentiteit sporthal Maurik en 
raadsleden en betrokken ambtenaren.  
 
We organiseren deze avond naar aanleiding van de bij-
eenkomst van 11 juni jl. waarbij de leden van de vier be-
trokken verenigingen aangaven graag het gehele bestuur 
te willen informeren. Wij denken dat dit een prima mo-
ment is om ook u, als raadslid, te informeren. U ontvangt 
de uitnodiging nog officieel via de griffie.  

Inwoners tevreden over vervoer van Versis 
Versis WMO- en OV-vervoer is het aanvullende vervoer 
in de regio Rivierenland. Het vervoersysteem bestaat 
sinds 1 januari 2017 en vervangt de Regiotaxi. De afgelo-
pen tijd heeft Versis een klanttevredenheidsonderzoek 
uitgevoerd.  

In het algemeen beoordelen inwoners de dienstverlening 
van Versis met een 8,02. Hieronder leest u een aantal 
uitkomsten. 

Inwoners gebruiken Versis voor: 
* bezoek aan familie of kennissen: 75% 
* medisch bezoek (huisarts): 55% 
* ziekenhuisbezoek: 44% 

Tevredenheid over: 
* vervoer: 7,88 
* voertuig: 7,85 
* chauffeur: 7,99 
* gemiddelde tevredenheid: 8,02 

Als u het rapport wilt ontvangen kunt u dit aanvragen bij 
de griffie. 
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Lokale omroep RTV Betuwe 

RTV Betuwe is de lokale omroep voor de gemeenten 
Buren, Geldermalsen en Neerijnen. In het hele land is er 
sprake van streekvorming van lokale omroepen. Het mi-
nisterie van OC&W en de VNG moedigen dit aan. 
 
In de afgelopen twee jaar zijn er diverse gesprekken ge-
voerd over de streekvorming in onze regio. Inmiddels 
hebben de bestuurlijke vertegenwoordigers van de ge-
meenten Buren, Culemborg, Neerijnen, Lingewaal, Gel-
dermalsen, Leerdam, Vianen en Zederik zich achter de 
plannen voor een nieuwe streekomroep geschaard.  
 
RTV Betuwe en de Streekomroep Culemborg en Vianen 
(SRC) gaan per 1 januari 2019 samen verder onder de 
naam Stichting Publieke Omroep Buren, Culemborg, Vijf-
heerenlanden, West Betuwe (SPO-BCVW).   

De acht gemeenten zijn positief over de te vormen stree-
komroep. De nieuwe streekomroep bedient het comple-
te gebied tussen Buren in het oosten en Zederik in het 
westen.  
 
De gemeenteraden nemen eind 2018 of begin 2019 een 
besluit over de toewijzing van de licentie aan een om-
roep. De nieuwe omroep gaat veel aandacht besteden 
aan evenementen, activiteiten en gebeurtenissen in de 
gemeente. De gemeente Buren gaat actief berichten stu-
ren naar de omroep. 

Verbetering voetgangersvoorziening Verbrughweg in Lienden 

De Verbrughweg in Lienden vormt een belangrijke ver-
binding vanaf de dorpskern naar het nieuwe winkelcen-
trum Drieslag. Veel (oudere) voetgangers maken gebruik 
van deze weg waardoor een goede voetgangersvoorzie-
ning belangrijker is geworden. De huidige voetgangers-
voorziening bestaat uit 
smalle rabatstroken aan 
beide kanten van de weg. 
De rabatstroken liggen 
behoorlijk schuin waar-
door het voor voetgan-
gers lastig is om daar te 
lopen. Vaak lopen zij dan 
over de weg wat gevaar-
lijk kan zijn.  
 
Daarnaast is De Ver-
brughweg ook een uit-
valsweg voor de brand-
weer. Doordat de weg zo 
smal is heeft de brand-
weer met regelmaat hinder als zij met spoed moet uitruk-
ken.  
 

De gemeenteraad heeft in maart 2018 verzocht om on-
derzoek te doen naar de mogelijkheden om de voetgan-
gersverbinding tussen de dorpskern en het nieuwe win-
kelcentrum te verbeteren. De afdeling Ruimte heeft een 
inventarisatie uitgevoerd en werkt aan een raadsvoorstel 

die binnenkort aan het college 
en de raad zal worden voorge-
legd. Vervolgens is de planning 
om met de voorbereidingen te 
starten zodat de uitvoering in 
het voorjaar van 2019 kan 
plaatsvinden. 

Verkoop Kastanjepoort Erichem 

Op 27 juni 2017 besloot u in uw raadsvergadering om het voormalige schoolgebouw ‘De Kastanjepoort’ in Erichem 
over te nemen van Stichting Basis Buren. Het college van burgemeester en wethouders besloot daarop het gebouw 
te verkopen.  
 
Omdat het college het belangrijk vond dat het gebouw een meerwaarde zou houden voor de inwoners van het dorp 
Erichem, is het gebouw via een openbare inschrijving onder voorwaarden te koop aangeboden.  
Helaas is er in deze procedure maar één inschrijving ontvangen. Deze inschrijving voldeed niet aan de gestelde voor-
waarden en het college besloot daarom de verkoop niet te gunnen aan deze inschrijver. 
 
We bieden het pand nu zonder aanvullende voorwaarden via een reguliere verkoopprocedure aan op de markt. De 
procedure hiervoor is via een makelaarskantoor in gang gezet 
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Dit najaar starten twee nieuwe projecten waarbij inwo-
ners en ondernemers werken aan een betere leefomge-
ving.  
 
Op 25 september is de startavond van een beplantings-
project in Beusichem, Zoelmond en Ravenswaaij. Inwo-
ners krijgen informatie 
over het project, het 
landschap en wat zij zelf 
kunnen bijdragen. Ze 
kunnen zich aanmelden 
voor het project. Dan 
krijgen ze bezoek van 
een erfconsulent die 
adviseert over passende 
beplanting op hun ter-
rein en die een beplan-
tingsplan voor ze maakt. 
Vervolgens kunnen ze 
tegen gereduceerd tarief 
beplanting bestellen. De 
beplanting past in ons 
landschap en is goed 
voor insecten, vogels en 
zoogdieren. Dit project is een samenwerking van inwo-
ners, provincie en gemeente Buren, en wordt geleid door 
Stichting Landschapsbeheer Gelderland. 
 

Op 5 november starten we met een innovatief project 
waarbij fruittelers worden uitgenodigd om coniferenha-
gen te vervangen door struweelhagen. De coniferenha-
gen zijn ooit geplant o.a. tegen de drift van spuitnevel en 
tegen de wind. Door nieuwe technieken is het niet altijd 
nodig om de hagen tegen de spuitnevel te planten. De 

nieuwe hagen 
bestaan uit streek-
eigen plantensoor-
ten, die onder 
andere geselec-
teerd zijn op de 
bloeiwijze en 
bloeiperiode zo-
dat ze interessant 
zijn voor bijen en 
andere bestuiven-
de insecten. De 
werkwijze is ver-
gelijkbaar met het 
beplantingsproject 
dat hiernaast be-
schreven is. Een 
dergelijk project is 

nog niet eerder op deze schaal in onze regio uitgevoerd, 
vandaar het innovatieve karakter. Dit project is een sa-
menwerking van fruittelers, provincie en gemeente Bu-
ren, en wordt geleid door Stichting Landschapsbeheer 
Gelderland. 

Nieuwe projecten landschapsontwikkeling  


